

ACADEMIE COMMERCIALE CATHOLIQUE

DE MONTRÉAL

DES PRIX

Les prix décernés aux élèves à la fin de l'année scolaire proviennent de quatre sources différentes :

1. DE MESSIEURS LES COMMISSAIRES D'ÉCOLES, pour récompenser les matières ordinaires du cours ;

2. DU SÉMINAIRE DE SAINT-SULPICE, qui, non content de témoigner l'intérêt qu'il porte à l'institution en mettant à la disposition des élèves le RÉVÉREND MONSIEUR SORIN, l'un de ses membres les plus dévoués, veut bien encore donner tous les ans une cinquantaine de riches volumes pour récompenser les élèves qui se sont le plus distingués dans le cours d'instruction religieuse ;

3. DES BIENFAITEURS de l'institution, qui ont si généreusement et si libéralement fondé à perpétuité des prix que l'on appelle GRANDS PRIX DE FONDATION—tels sont les prix "EDWARD MURPHY" et "BENJAMIN COMTE," offerts aux élèves de la classe d'affaires ;

4. DES AMIS de l'institution qui, en témoignage de l'intérêt qu'ils portent aux élèves, et aux matières qui leur sont enseignées, leur offrent des PRIX EXTRAORDINAIRES pour certaines matières spéciales, telles sont :—LA MÉDAILLE D'ARGENT si gracieusement offerte par Son Excellence le GOUVERNEUR GÉNÉRAL du Canada, aux élèves de la classe de littérature ;—LA CROIX D'OR que L'HON. GÉRON OUMET, Surintendant de l'Instruction Publique, a bien voulu offrir aux élèves de la sixième année, en récompense du succès et de application ; LES MÉDAILLES D'ARGENT si généreusement offertes par Monsieur PETER S. MURPHY, pour le bon langage français et la politesse.

Trois nominations (un prix et deux accessits) sont faites dans toute classe fré-

CATHOLIC COMMERCIAL ACADEMY.

OF MONTREAL

PRIZES

The prizes awarded to the pupils at the close of the academic year are kindly furnished by the undermentioned patrons of the institution.

1. THE CATHOLIC SCHOOL COMMISSIONERS, to reward the ordinary branches of the course ;

2. THE SEMINARY OF SAINT-SULPICE, the Gentlemen of the Seminary, not only evince the lively interest they bear this institution, by intrusting the REVEREND MR. SORIN, one of their most devoted members, with the spiritual direction of the institution, but they generously give, every year, some fifty valuable volumes, to reward pupils that have excelled in the course of religious instruction ;

3. THE BENEFACTORS of the institution, who have so generously and so liberally founded perpetual prizes, called GREAT FOUNDATION PRIZES, such are the "EDWARD MURPHY PRIZE" and the "COMTE PRIZE," offered to the pupils of the business class ;

4. THE FRIENDS of the institution who, as a token of the interest which they feel in the progress of the pupils and in their studies, offer them EXTRAORDINARY PRIZES for certain special subjects, such are :

THE SILVER MEDAL so kindly offered by HIS EXCELLENCY THE GOVERNOR GENERAL of the Dominion of Canada, to the pupils of the class of literature ; the GOLD CROSS that HON. GÉRON OUMET, Superintendent of Public Instruction, has so generously offered to the pupils of the sixth year ; the SILVER MEDAL so generously offered by PETER S. MURPHY, Esq., for good language (french) and politeness.

In every class of less than twenty pupils at the time of the distribution of pri-